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voorlopige aanslagen op. Dit kan 
zowel leiden tot een teruggaaf als 
tot een te betalen bedrag. En 
mocht toch al eerder een defini-
tieve aanslag volgen, dan is het 
van belang om tijdig een be-
zwaarschrift in te dienen indien 
de betreffende belastingbetaler 
het daar niet mee eens is. 

Er is bij deze beslissing om nog 
geen definitieve aanslagen op te 
leggen ook een aantal zorgen te 
uiten. Zo is het niet bekend 
wanneer de Hoge Raad precies 
uitspraak gaat doen, zodat ook geen 
duidelijkheid is wanneer de 
definitieve aanslagen precies 
volgen. Ook is het de vraag of de 
Hoge Raad op basis van de nu 
lopende procedures de veronder-
stelde duidelijkheid wel gaat 
bieden. Het belangrijkste punt van 
zorg is dat belastingbetalers 
tijdelijk een middel missen om zelf 
een procedure te starten. Immers, 
een bezwaar is alleen mogelijk op 
een definitieve belastingaanslag. En 
vervolgens zijn verdere juridische 
stappen te zetten. Dus ongeacht de 
aard van het dossier is belastingbe-
talers de wacht aangezegd. 

5WAT ZIJN DE VERVOLGSTAPPEN 
VAN DE VEB?

Op basis van de vele ontvangen 
reacties, gaat de VEB verder met 
de voorbereidingen om proefpro-
cedures te starten. De verschillen 
tussen de werkelijke rendemen-
ten per belastingplichtige en de 
door de fiscus veronderstelde 
rendementen zijn dusdanig groot, 
dat actie nodig is voor adequate 
rechtsbescherming. 

Verder blijft de VEB in overleg 
met het ministerie van Financi-
en, met diverse belangenorgani-
saties en treedt de VEB graag in 
overleg met de politiek om de 
huidige belastingmethodiek in 
box 3 te wijzigen. De VEB heeft 
een systeem voor ogen dat zowel 
uitvoerbaar is als rechtvaardig. 

VEB-leden blijven op de 
hoogte van de ontwikkelingen 
via Effect en de VEB-website. 
Speciaal aanmelden voor box 3  
is op dit moment niet nodig.
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Zittenblijver

P
ostNL is al tijden geen 
groot beursfonds meer 
en is inmiddels gede-

gradeerd tot de smallcap-divi-
sie. Na jarenlange misère gaf de 
coronacrisis de onderneming 
een flinke duw omhoog toen de 
pakketdienst op volle toeren 
draaide tijdens de lockdowns. 
De Russische inval in Oekraïne 
en de inflatie zorgden voor een 
abrupt einde aan de groeispurt. 
PostNL kampt bovendien met 
krapte op de arbeidsmarkt en 
tegelijkertijd met overcapaciteit 
op de pakketdienstmarkt.

We leven in Europa niet meer 
in een tijdperk waar het creëren 
van aandeelhouderswaarde 
centraal staat. Bestuurders 
dienen de belangen van vele 
stakeholders; aandeelhouders 
komen steeds verder achteraan 
te staan. Daar kun je veel van 
vinden, maar zelfs de meest 
verstokte socialist zal erkennen 
dat beleggers er bij PostNL wel 
erg bekaaid van af zijn gekomen. 
Onder het bewind van Verha-
gen zijn aandeelhouders ook 
inclusief dividend grofweg een 
vijfde armer geworden, zelfs 
zonder rekening te houden met 
inflatie. Veel bedrijven, ook in 
de logistieke sector, zijn in die 
periode verdubbeld of verdrie-
voudigd in koers.

President-commissaris Jan 
Nooitgedagt verdedigde de 
herbenoeming van Verhagen 
met verve en bleef benadrukken 
dat zij zich zo hard had ingezet 
voor de onderneming. Toegege-
ven, in het afgelopen decennium 
is het heikele pensioen-dossier 
opgelost, ziet de balans er 
gezonder uit, zijn verlieslaten-
de buitenlandse activiteiten 
verkocht en is concurrent 
Sandd overgenomen. Bovenal 
is de boel bij elkaar gehouden; 
klanten en werknemers zijn niet 
massaal weggelopen en het 
duurzame sausje over de strate-
gie is verdikt. 

Toch is het redelijk om na 
tien jaar de balans op te maken. 
De meeste klanten zullen 
waarschijnlijk een zeven als 
rapportcijfer geven, en veel 
werknemers een zesje. Een acht 
voor de duurzame initiatieven is 
dik verdiend. Met flink wat wel-
willendheid tot slot een drie voor 
aandeelhouderswaarde.

Met een drie voor wiskunde 
blijf je dus zitten…

Een enkele wereldvreemde Amerikaanse kapitalist 
zal verrast zijn, maar iedereen in de zaal waar de 

aandeelhoudersvergadering van PostNL plaatsvond, 
wist het natuurlijk allang: Herna Verhagen blijft zitten als 

bestuursvoorzitter. Nog eens vier jaar, na al tien jaar aan 
het roer te hebben gestaan.
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